
 

 

 

Herre senior træner team 2021 
 

 

1.holdstræner – serie 2: René Timm 

 

 

 
Kort introduktion af dig selv og din fodboldmæssige baggrund?  
- Jeg er 42 år og bosat i Fredericia med min kone og to børn. Fik min fodboldopvækst i MG&BK, hvor jeg 
hurtigt blev rykket op for at træne og spille med de ældre årgange. Da jeg kom hjem fra Stidsholt 
Idrætsefterskole, endte jeg i HFS, bedre kendt som AC Horsens, hvor jeg spillede ynglinge 1. division, som 
det hed dengang. Sidenhen blev det til serie fodbold hos Strib IF.  
 
Jeg har tidligere været træner i Erritsø GIF, MG&BK, Strib IF og senest i Fredericia KFUM. Som 
fodboldtræner har jeg været igennem en del af DBU/UEFA´s uddannelses-system. Har B-Licens, M1 samt 
er uddannet DBU dommer.  
 
Hvad fik dig til at takke ja til jobbet i Gauerslund IF Fodbold?  
Det gjorde muligheden for at være med til at bygge et hold op, som står overfor et generationsskifte. 
Dernæst har vi en stærk ungdomsafdeling, som fremadrettet skal integreres i vores senior-afdeling. Jeg får 
samtidigt en dygtig assistent, der kender gamet, så jeg er rigtigt godt tilfreds med hele trænerteamet, der 
også tæller en målmandstræner, samt en holdleder.  
 
Hvad vil du gerne tilføre klubben som træner?  
Klubben får en positiv person ind, der har erfaring fra både ungdom og senior, så specielt ungdomsspillerne 
kan få en nemmere overgang til senior-fodbold.  
Jeg kan forhåbentligt også være en god sparringspartner for de andre trænerteams i klubben.  
Endvidere vil jeg forsøge at fastholde de nuværende spillere, det gør vi igennem en inspirerende træning og 
et stærkt fællesskab.  
 
Stiller du nogle særlige krav til spillerne?  
- Jeg forventer de møder op til første træningspas med en god grundform, da det gør opstarten noget 
nemmere, så vi kan bruge tiden på noget mere spændende end konditionstræning. Samtidigt skal de være 
parate til at lære og at udvikle sig, både menneskeligt og som fodboldspiller. Vi er der alle af samme grund, 
nemlig kærligheden til fodbold. Til sidst skal vi ikke glemme, at sammenhold slår talent!!  

Hvad er dine forventninger til træningsmiljøet?  

- Som udgangspunkt forventer jeg, at alle møder op til hvert træningspas med en positiv indstilling. Jeg 

håber på et godt træningsmiljø, hvor der er struktur, glæde og gejst samt en naturlig respekt for 

holdkammerater og medmennesker. Så skal vi selvfølgelig have fokus på, at fodbold først og fremmest skal 

være sjovt, for på den måde når vi længst både som hold og klub. 

 



 

 

 

 

 

Assistent træner – serie 2: David Chilvers 

Kort introduktion af dig selv og din fodboldmæssige baggrund?  

- Jeg er 26 år og har været vidt omkring inden for fodbold, for ikke mere end et års tid siden spillede jeg i 

toppen af Danmarksserien. Jeg har bosat mig i Børkop i starten af juni sidste år, hvor jeg også flyttede til 

Gauerslund IF, jeg vil for flere af jer derfor være et kendt ansigt. 

  

Hvad fik dig til at takke ja til trænerjobbet i Gauerslund IF Fodbold?  

- Gauerslund IF er en dejlig klub med et stærkt socialt sammenhold, hvilket er en af hovedårsagerne til, jeg 

gerne vil være en del at dette miljø. Klubben er indbegrebet af en fed sportskultur, som jeg synes kunne 

være fedt at få lov til at viderebringe til næste generation.  

 

Hvad vil du gerne tilføre klubben som træner?  

- Jeg ønsker at implementere mine mange års erfaringen indenfor fodbold. Hvis jeg skulle vælge to 

hovedpunkter, som skulle være mit fokus, vil det være træningskultur og taktik.  

 

Stiller du nogle særlige krav til spillerne?  

- Jeg forventer, at spillerne overholder de aftaler, der bliver indgået i fælleskab. Det vil være nødvendigt for 

at få det sportsmiljø i klubben, som gør det sjovt at spille fodbold.  

 

Hvad er dine forventninger til træningsmiljøet?  

- Fodbold skal først og fremmest være sjovt, alle skal føle sig velkomne. Hvis vi har et træningsmiljø, hvor 

alle har lyst til at deltage, så når vi langt. Jeg forventer, at folk møder op med en positiv indstilling i forhold til 

at deltage aktivt og lære nye ting. 

 

 

2. Holds træner – serie 4: Jacob Faaborg 
Kort introduktion af dig selv og din fodboldmæssige baggrund?  

- Jacob Faaborg, 23 år. Jeg studerer til lærer, som jeg er færdig med om 1,5 år. Jeg bor nu i Vejle, men har 
boet i Børkop hele mit liv, og håber også, at jeg skal tilbage en dag.  
Jeg står for fodboldskolen i Gauerslund. Udover fodbold har jeg spillet meget badminton.  
 
Jeg har spillet fodbold i Gauerslund IF siden jeg var 5 år gammel. Jeg er glødende Arsenal- og Vejle-fan, og 
ser utrolig meget fodbold i min fritid.  
 
Hvad fik dig til at takke ja til trænerjobbet i Gauerslund IF Fodbold?  
- Jeg takkede ja igen, fordi jeg holder så meget af alle menneskene i Gauerslund IF. Jeg synes, det er 
spændende og sjovt, og så var opbakningen til serie 5 fænomenal her i efteråret. Kan ikke vente til at 
komme i gang igen.  
 
Hvad vil du gerne tilføre klubben som træner?  
- Jeg vil gerne gøre spillerne bedre. Jeg vil bidrage med en masse godt humør og gode grin. Desuden 
håber jeg at gøre 2. holdet til en fast bestanddel af serie 4.  
 
Stiller du nogle særlige krav til spillerne? - Jeg regner med, at spillerne møder op til træning og kamp, 
og dermed vil gøre alt, hvad de kan for holdet. Desuden håber jeg, at spillerne er lige så engagerede, som 
jeg selv.  
 
 
Hvad er dine forventninger til træningsmiljøet?  
- Som sagt forventer jeg, at folk møder op. Jo flere vi kommer, jo mere taktisk kan vi lave træningen. 
Udover det, håber jeg, at spillerne vil være positive, og forhåbentlig være med til en øl og en snak i 
omklædningen bagefter. 

 



 

 

 

 


